
 
Johto ry 
Pöytäkirja  
Hallituksen kokous 6/2025  
 
Aika: Perjantai 25.4.2025 klo 15.00 
Paikka: Teams 
 
Läsnäolijat: 
Julia Seppälä (puheenjohtaja) 
Parawee Chuenjit (sihteeri) 
Roosa Pajunen 
Lumi Indrelite 
Anni Hasu  
Topias Hyytiäinen 
 

 

1. Kokouksen avaaminen  
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta  
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen  
5. Ilmoitusasiat ja posti  
6. Talous  

a. Merkkimarkkinat  
7. Sähköiset päätökset  
8. Yhteistyösopimus YKAn kanssa  
9. Kevätkokous  
10. Asiakirjojen hyväksyminen toiminta-avustukseen  
11. Edunvalvonta  
12. Yhteisöllisyys  

a. Vuosijuhlat  
13. Kansainvälisyys  
14. Muut esille tulevat asiat  

a. Toiminta-avustus  
15. Seuraavan kokouksen ajankohta  
16. Kokouksen päättäminen  

  
 
 
 

 



1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 15.54. 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Lumi Indrelite ja Topias Hyytiäinen.  

 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen  

Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan. 

 
 

5. Ilmoitusasiat ja posti  

Yliopistolta on tullut viesti, että pääsemme vihdoin käyttämään Johdon toimistotiloja. 

Selvitämme myös mahdollisuutta tarjota tilan varausmahdollisuus jäsenistön käyttöön. 

Toimisto on kiinni touko-elokuussa.  

 
 

6. Talous 

a. Merkkimarkkinat 

Johdon taloustilanne on tällä hetkellä hyvä. Johto osallistui merkkimarkkinoille myymällä 

haalarimerkkejä, ja erityisesti uusi merkki oli menestys. Myynnistä kertyi yhteensä 400 € 

voittoa. 

 

7. Sähköiset päätökset 

Anni Hasu ehdotti, että korvataan Topias Hyytiäiselle yhteensä 115,47 € Boomi ry:n ja 

Man@ger ry:n vuosijuhlilla edustamisesta aiheutuneita kuluja. Ehdotus hyväksyttiin.  

 

8. Yhteistyösopimus YKAn kanssa 

Johto on saanut kahden vuoden tauon jälkeen yhteistyösopimuksen YKA:n kanssa. Sopimus 

on nyt solmittu ja puheenjohtajisto on allekirjoittanut sen.  

YKA:n yhteyshenkilöksi valittiin Anni Hasu. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

 



9. Kevätkokous 

Johdon kevätkokous pidetään torstaina 8.5.2025 kello 17.00.  Julia Seppälä ehdotti, että 

kevätkokoukseen sallitaan etäosallistuminen puhe- ja läsnäolo-oikeudella. Etäosallistujat 

voivat seurata kokousta ja osallistua keskusteluun, mutta eivät käyttää äänivaltaa. 

Etäosallistumisoikeus myönnetään kokouksen alussa sen järjestäytymisen yhteydessä. 

Ehdotus hyväksyttiin. 

 

Milla Jylhänkallio tulee puheenjohtamaan kevätkokouksen, sillä puheenjohtaja Julia Seppälä 

on estynyt osallistumaan. Kokouksessa hyväksyttiin myös vuoden 2024 hallituksen 

kevätkokoukseen tarvittavat asiakirjat. 

 

10. Asiakirjojen hyväksyminen toiminta-avustukseen  

Anni Hasu ehdotti, että hyväksytään vuoden 2024 hallituksen toimintakertomus ja 

tilinpäätös. Ehdotus hyväksyttiin. 

 

11. Edunvalvonta   

Huhtikuun kollegio peruttiin vähäisen etukäteisilmoittautumisen sekä muiden päällekkäisten 

tapahtumien vuoksi. MABin tiedekunnan uusi dekaani on Markko Seppänen.  

 

12. Yhteisöllisyys 

a. Vuosijuhlat 

Kartoitettiin erilaisia juhlatiloja. Alustavasti Johdon vuosijuhlasitsit pidettäisiin 21. tai 

22. marraskuuta.  

 

13. Kansainvälisyys 

Kv-tuutoroitavia on tulossa hyvä määrä. Iltakoululle on tulossa paljon vaihto-opiskelijoita, 

ja keskustelimme tuutoroitavien riittävästä määrästä. 

WappuLove- etkot kv-opiskelijoille sujui kokonaisuudessaan hyvin, ja tapahtumaan 

osallistui noin 20 henkilöä.  

Syksylle on jälleen suunnitteilla kv-sitsit sekä muita kansainvälisiä tapahtumia.  

 

14. Muut esille tulevat asiat 

Kaikki hallituslaiset kirjoittavat omasta sektoristaan ensi viikon loppuun mennessä. 

Topias Hyytiäinen osallistuu Ubarnumin seuraavaan kokoukseen.  



 

15. Seuraavan kokouksen ajankohta  

Seuraava kokous on kevätkokous, joka järjestetään 8.5.2025.  

 

16.  Kokouksen päättäminen  

Päätetään kokous ajassa 15.57.  

 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa.  

 

 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 
 
                  
_____________________________                _____________________________  
 
  
  Julia Seppälä, puheenjohtaja                      Parawee Chuenjit, sihteeri 
 
 
 
 
  
_____________________________                _____________________________  
 
Lumi Indrelite, pöytäkirjantarkastaja                      Topias Hyytiäinen, pöytäkirjantarkastaja 
 
 
 
 


